
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 500
van GWENNY DE VROE
datum: 20 april 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenwelzijn  -  Studies

Tijdens de bespreking van de begrotingsaanpassing 2021 in de Commissie voor Brussel en 
de Vlaamse Rand en Dierenwelzijn van 16 juni 2021 vroeg ik de minister naar de lopende 
en afgeronde onderzoeken in het kader van Dierenwelzijn waarvoor de minister financiële 
middelen heeft vrijgemaakt. Hij had toen niet alle details bij de hand, waarop ik de 
informatie opvroeg via schriftelijke vraag nr. 836 van 18 juni 2021. Graag kreeg ik nu een 
update van die informatie.

1. Welke studies werden door de dienst Dierenwelzijn gefinancierd of gecofinancierd sinds 
juni 2021 voor dierenwelzijn? Graag volgende gegevens:

a) titel en voorwerp van onderzoek van de studie;
b) de instantie en/of onderzoekers die de studie uitvoeren;
c) de start van de studie;
d) de einddatum van de studie;
e) de oplevering van de studie;
f) de kostprijs;
g) een link waar de studie beschikbaar is.

2. Hoeveel bedroeg het toegekende bedrag uit de begroting Dierenwelzijn dat werd 
besteed aan onderzoek voor 2021?

3. Welk bedrag wordt gereserveerd voor 2022?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 500 van 20 april 2022
van GWENNY DE VROE 

1. a. Organisatie rondetafels en opmaak actieplan vermindering proefdiergebruik
b. Technopolis BV
c. 25 oktober 2021
d. 24 oktober 2024 (indien na het vaste gedeelte ook opdracht wordt gegeven voor 

de uitvoering van het voorwaardelijke gedeelte van de opdracht)
e. 213.075,00 euro excl. BTW (voor het vaste en voorwaardelijke gedeelte samen)
f. zie d

2. 252.075,00 euro excl. BTW

3. Op basisallocatie QB0 1QF101 1211 wordt jaarlijks een vastleggingskrediet voorzien 
van 704 k.euro. In de loop van het begrotingsjaar wordt een deel van dit bedrag dan 
besteed aan studieopdrachten. Voor 2022 is momenteel enkel een studieopdracht 
gepland rond het uitwerken van minimumnormen voor het houden van vogels in 
dierentuinen. De kostprijs hiervan is nog niet gekend.


